

## TINGSTRUP SKOLE

Referat

Dato: 23/3 2021



Sted: virtuelt, følg link....Microsoft Teams-møde

Deltag på din computer eller via mobilapp

[Klik her for at deltage i mødet](#)

**THISTED KOMMUNE**

[Få mere at vide](#) | [Mødeindstillinger](#)

Møde kl. **19.30-21.00**

### Deltagere:

**Forældrevalgte:** Lærke Kloster, Thomas Rygaard Lassen, Anette Steffensen, Torben Hedegaard Hansen, Helle Kanstrup Pruzljanin, Charlotte Borggaard Grønkjær, Hanne Søe-Christiansen

**Lærerrepræsentanter:** Hans Nielsen, Rikke Have Lawaetz

**Elevrådsrepræsentanter:** Sofia Knakkegaard Agger, Ida Marie Soleng (NYE)

**Ledelse:** Dorthe Ninn, Michael Nielsen

**Afbud:** Sofia Knakkegaard Agger og Helle Kanstrup Pruzljanin

**Referent:** Michael Nielsen

**Ordstyrer:** Hanne Søe-Christiansen

	DAGSORDEN	REFERAT
1.	Skolebestyrelsen har fået en forældrehenvendelse vedr. skoletaskens vægt i indskoling. Forældre kan konstatere at Chromebooken er tung for de yngste elever at fragte frem og tilbage, derfor ønsker skolebestyrelsen at undersøge, om det kan lade sig gøre, at Chromebooken opbevares på skolen.	<p>Henvendelsen vedr. Chromebookens vægt blev behandlet. Spørgsmålet er, om det er Chrome-booken i sig selv, der er udfordringen eller den samlede mængde af Chromebook og bøger m.m., der kan være udfordringen.</p> <p>Vi vil sørge for en oprydning af taskerne i indskoling, så der ikke er for mange unødvendige bøger med hjem.</p> <p>I forhold til opbevaring på skolen er dette en udfordring, da vi ikke som udgangspunkt har mulighed for opladning af Chromebooks på skolen. Ligeledes er der udfordringer med sikker opbevaring af dem. Det er vigtigt med en opladet Chromebook til undervisningen. Er der tale om enkelte Chromebooks, vil vi se, om vi kan finde en løsning, samt lave en aftale med de forældre der oplever en udfordring.</p> <p>Ledelsen vil evaluere på omfanget af behovet.</p>
2.	Skolebestyrelsen ønsker at få en status på afvikling af forældresamtaler.	Alle skolehjemsamtaler på nær 7. årgang er afviklet enten fysisk eller digitalt.

	<p>Skolebestyrelsen ønsker indsigt i:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>På hvilke årgange skole/hjemsamtalerne er afviklet</li> <li>Hvordan elevinddragelsen/ deltagelsen har fungeret</li> <li>Hvordan fysisk/ virtuelt samtalerne er afviklet</li> <li>Hvis samtalerne endnu ikke er afviklet, hvad er så planen for afvikling</li> </ol> <p>Der er medsendt bilag til belysning af punktet</p>	<p>7. årgang ønsker at afholde skole-hjem-samtalerne fysisk. Ledelsen vil følge op på, at det vil blive kommunikeret ud til forældrene på 7. årgang.</p> <p>Der er kommet positive tilkendegivelser omkring elevinddragelse.</p>
3.	<p>Budget. Skolebestyrelsen godkender budget. Der er sendt to bilag</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>Budget</li> <li>Scan af side 54-55 fra skolebestyrelseshåndbogen vedr. budget</li> </ol>	<p>Michael gennemgår budgettet.</p> <p>Forskellige områder med forslag til besparelser blev drøftet. Skolen har fokus på energioptimering, som kan forbedre budgettet. Skolen sender bl.a. en tekniskservicemedarbejder til energikursus. Det passer godt med vores ønske om fokus på verdensmålene.</p> <p>Lærke vil sammen med ledelsen komme med et forslag til, hvordan skolebestyrelsen kan komme tættere på budgetlægningen.</p> <p>Budgettet godkendt.</p>
4.	<p>Orientering fra: Formand:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>Orientering fra seminar skole og forældre</li> <li>Orientering om §17 stk. 4 udvalg</li> </ol> <p>Skoleledelsen:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>Ansættelse af lærer, herunder orientering om hvordan ansættelsesudvalget arbejder.</li> <li>Sikkerhed Islandsvej</li> <li>Orientering om procesplan for forflyttelse</li> <li>Lærere har fået ny arbejdstidsaftale (A20)</li> <li>Trivselspulje på vej til folkeskolen</li> <li>Elevrådet, status</li> </ol>	<p>Orientering fra formanden:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>Lærke og Thomas deltog på Skole og Forældres seminar d. 20/3. Der lyder en opfordring fra Lærke om, at flere fra bestyrelsen fremover deltager, da det er rigtig givende. Temaerne på mødet var arbejdet i skolebestyrelsen samt "Skole uden skæld ud." Oplægsholder var Mette Thor Jørgensen. Det var et rigtig godt oplæg, som var meget inspirerende. Lærke vil gerne at vi undersøger muligheden for at få oplægget til skolen – evt. sammen med en anden skole. Bøgerne med samme titel kan afhentes hos Lærke.</li> <li>Lærke er blevet næstformand i udvalget vedr. §17. stk 4. udvalg. Udvalget er først lige kommet i gang, men mere om det på senere møder.</li> </ol> <p>Skoleledelsen:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>Dorthe orienterer om, at vi har ansat Morten Christensen som lærer i jobklassen og AKT-lærer. Dorthe orienterer i den forbindelse om procedurerne vedr. ansættelser og skolebestyrelsernes rolle i ansættelsesudvalget.</li> <li>Der er påbegyndt et arbejde med at opsætte et hegn mod Islandsvej.</li> </ol>

		<p>c) Dorthe orienterer om processen for over/undertallige lærere. Der er en procesplan og det er kommunen, der står for det.</p> <p>d) Kort rids af den nye aftale.</p> <p>e) Vi afventer yderligere informationer på nuværende tidspunkt.</p> <p>f) Elevrådet har haft vanskelige vilkår med Coronasituationen. Det har gået ud over deres deltagelse i skolebestyrelsesmøderne. Rikke har taget initiativ til at få nye deltagere fra elevrådet. Velkommen til Ida og Sofia.</p>
5.	Punkter til næste møde den 20/4	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Skolebestyrelsens inddragelse i budgettet.</li> <li>- Skole uden skældud.</li> <li>- Kan vi ændre i dagsordenen, så elevrådet kommer først på dagsordenen.</li> </ul>
6.	EVT	Der blev spurgt til høringer i forbindelse med det gamle stadion og ny bebyggelser.

Mødet afsluttet klokken: 21:21
